

တစ်ခုခုလည်း မိန့်တော်မူသည်ကား ယခုတွင် - စိတ်
နှလုံး အကြွင်းမဲ့ ငါ့ထံသို့ ပြန်လာကြလော့။ အဝတ်
ကို မဆုတ်ဘဲ နှလုံးကို ဆွတ်ယွက် -- တစ်ခုခုလည်း
ထံတော်သို့ ပြန်လာကြလော့။ ယောဟု ၂၁၂



အစုစုံစဉ် (၁၆၁) ဒီဇင်ဘာ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဧပြီလ (လစဉ် ပထမ စာရင်းခွေစေ့တိုင်း အခမဲ့ ပြန်ချိန်သည်) ၂၀၀၁ ခုနှစ်တွင် စတင်ထုတ်ဝေသည်။ Est; September 2001

ဧည့်သည်ကဏ္ဍ မင်းအောင်သက်လွင် **ဧည့်သည်ကဏ္ဍ**

တို့က ဧည့်သည်။ လောက အလယ်မှာ ဘာမှ ဝယ်မရ၊ ဘာမှ သယ်မရ
ဘာမှ ယူလို့ မရ၊ ဘာမှ ဖူလို့ မရ၊ ဘာမှ ပိုင်လို့ မရ၊ ဘာမှ ကိုင်လို့ မရ
အနိုင်ယူထားသမျှ ဝိုင်ငုသွားမယ်။ ဖန်တီး ထားသမျှ ချန်ပြီး ထားခဲ့ရမယ်။
ဘဝ အရှုပ်အတွက် ခန့်တဖြုတ် အလည်လာသူ၊ ဘယ်သူမဆို ဧည့်သည်တွေချည်းဘဲ
ကိုယ်မပိုင်တဲ့ မြေကို ကိုယ့်မြေလို့ ထင်သူထင်။
ကိုယ်မဆိုင်တဲ့ ရေကို ကိုယ့်ရေလို့ ပြောသူပြော။
ဧည့်သည် ဆိုတာ ဧည့်လိုနေ ဧည့်သည်လို စား ဧည့်သည်လို သွား
အိမ်ရှင်အလိုကျ မျက်နှာချိုသွေးရ၊ ပိုင်နက် မကျော်မိဖို့ စောင့်စည်းထားကြ။
ခြေတူးခြေဖြတ် လက်ကျူးလက်ဖြတ်။ အိမ်ရှင် ဘဏ္ဍာကို စိတ်နဲ့ တောင် မပြစ်မှားနဲ့
ဧည့်သည်ရဲ့ စည်းကမ်းကို ဧည့်သည်ရဲ့ နည်းလမ်းနဲ့ သွားပါ။
ဧည့်စာရင်း သက်တမ်းပြည့်တဲ့နေ့ဟာ ဧည့်သည် သက်တမ်း ကုန်တဲ့နေ့ပါ။
ဘယ်နှစ်ယောက် သက်တမ်းပြည့်သွားမလဲ ဆိုတာ စာရင်းမှတ် -
အိမ်ပေါက်နဲ့ ဖါးကောက် စိတ်ကောက်ရင်းနဲ့ တရားထောက်(မှတ်)
၂၀၁၅ ခုနှစ်ကို မိတ်ဆက်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ်ကို နှုတ်ဆက်။
Say Hi to 2015. Say bye bye to 2014.
ငါတို့ အားလုံး ဧည့်သည်တွေဘဲ ဆိုတာ ဘယ်တော့မှ မမေ့ကြနဲ့။



မေတ္တာ ဇွန်ပန်း

မေတ္တာ ဆိုတာ အမြဲတမ်း ပြည့်စုံနေရင်လဲ အဲဒီ မေတ္တာဟာ အရာ မထင်
ပြန်ဘူး။ မေတ္တာရဲ့ တန်ဖိုးကို မသိနိုင်ဘူး။ မေတ္တာကို တန်ဖိုး ထားရမှန်းလဲ နား
မလည်နိုင်ဘူး။ မေတ္တာတွေ လျော့နည်းသွားပြီ (သို့) ကုန်ဆုံးသွားပြီ ဆိုမှဘဲ အဲဒီ
မေတ္တာကို တန်ဖိုး ထားရမှန်း သိမြင်နားလည် လာနိုင်တယ်။ မိမိ ပေးနေတဲ့ မေတ္တာ
တွေဟာ အရာမဝင် တော့ဘူးဆိုရင် ရပ်သင့်ရင် ရပ်ပစ်တာဟာ အကောင်းဆုံးပါဘဲ။
အဲဒီ အခါမှ မေတ္တာ တရားရဲ့ တန်ဖိုးဟာ ဘယ်လောက် ကြီးမားတယ်ဆိုတာ သိမြင်
လာနိုင်မှာလေ။ ။ ဇွန်ပန်း

ဘုရားအတွက် (သိုးသူငယ် ဒါးက)

ဘုရားအတွက်တဲ့ သူတို့ ဘဝ
ကားတိုင်ကို ကြိုးစားထမ်း
ဆင်းရဲမှုကို ပဒါန မထား။ ဒုက္ခတွေကို ရင်ဆိုင်
ကဲ့ရဲ့မှုတွေကို ပဉ္စကောပြုလို၊
ဖြူစင်တဲ့ နှလုံးသား ၊ ဖော်ရွေတဲ့ အပြုံးတွေနဲ့၊
ယုံကြည်ခြင်းနဲ့ ဆုတောင်းပြီး ကိုယ်တော်ပေးတဲ့ ခွန်အားနဲ့၊
ဇဝံလေလမ်း သူတို့ ဆက်လျှောက် နေလေရဲ့။

တာဝရသခင်အနန္တရှင် Steven Bo Bo (MCA)

အနတ္တဆိုတဲ့ မတည်မြဲတဲ့ သင်္ခါရတရားက လောကကြီးကို အုပ်စိုးနေပေမဲ့
သခင်ရဲ့အသွေးတော်က သစ္စာကို ဖော်ထုတ်
အသက်ကို အရင်းလုပ်လို့ တာဝရ တိုင်တည်စေတယ်။
နေရောင်ခြည်က တရွေ့ရွေ့နဲ့ ကုန်ဆုံး အမှောင်ထုက ကမ်းလင့်နေပေမဲ့
အလင်းရဲ့ အရှင် သခင်ရဲ့ ကတိတော်က တာဝရ တိုင်တည်စေတယ်။

ချစ်ရသူ အစ်မသို့ သခင်ရင်ပြင်း(ကျုံးကျော်)

အစ်မရေ ထာဝရ ငိုနေ အမြဲပေ။ ရှိတယ်လို့ များ ကြားဖူးသလား အစ်မ။
အစ်မရေ ထာဝရ နေဝင် အလင်းမထင် ရှိတယ်လို့ များ ကြားဖူးသလား အစ်မ။

ငိုပြီးရင်လဲ ရယ်ရမယ်။ နေဝင်ပြီးလဲ မိုးလင်းမယ်။
ရှင်ပြီးရင်လဲ သေရမယ်။ မေ့တာတွေထဲ တာဝဲလည်။ မတည်မြဲ တရားတွေပါဘဲကွယ်။
အစ်မ ငိုသံ ကြော့ကွန် သခင် မကြားနေမယ်များ ထင်မိပါသလား အစ်မရယ်။
ခနတာ လူ မကူနိုင်သူ ညီမ ပင်လျှင် ကြော့ကွလျှင်
ကရုကာသခင် ဘုရားရှင် မသနားလေဘဲ ဘယ်နေမလဲ အမြဲကြည့်ရှုဆဲပါဘဲ။
ကြော့ကွနလုံး သခင်သုံး ကိုယ် စိတ် ဝိညာဉ် အကုန်လုံး
ဆက်ကပ်လိုက်ပါ နာကျင်တုံး။ အစ်မ ရင်က ပေးအနာလုံး
အသွင်ပြောင်းမယ် အခုတကယ်။ အခြားသော နာကျင်သူအတွက်ကွယ်
ရှေ့ဆက်ပါဖို့ အစ်မရယ်။ အခုပင် ထရပ်ပါလို့ ရယ်။ လက်တွဲကြမယ်ကွယ်။

သခင်ထံပေးစာ ငွေကျောက်ဖြူ(ဖျာပုံ)

အဖေဘုရား အရာရာအတွက် ကျေးဇူးတော်ကို ချီးမွမ်းပါတယ်။ မင်းကြီး ဒါရီဒါရဲ့
မြည်တမ်း ခြင်းတွေလောက် အမိပွယ် မလေးနက်ပေမဲ့ အညတရ တစ်ယောက်ရဲ့ တောင်း
လျှောက်သံပါ။ ကျိုးပဲ့ ကြော့မနေတဲ့ နှလုံးသား စာရွက်ပေါ်မှာ ပန်ခံခြင်း စာသားတွေကို
နောင်တ တရား ကလောင်တံနဲ့ အသနားခံနေတာပါ အရှင်။ နာရီ တစ်လုံးရဲ့ စတ္တန်
တံနဲ့အပြိုင် မရပ်မနား ရုန်းကန်မိပါတယ်။ ဒီနေ့ ပြီးရင် နောက်နေ့ --- နောက်နှစ် ဆိုရင်
ဘာ။ စသဖြင့်ပေါ့။

အဓိက မကျတဲ့ သာမညတွေ အတွက် ပင်ပန်းကြီးစွာ ကြံစည်မိခဲ့ပါတယ်။
အရေး အကြီးဆုံး အရာက ဘာလဲ ဆိုတာကို မောပန်းစွာ မေ့လျော့နေမိခဲ့တယ်။ ခွင့်လွှတ်ပါ
ကိုယ်တော်။ ဖြစ်ချင်မိခဲ့တာ ဘဝတစ်ခု ပုံစံ ပြောင်းသွားတဲ့အခါ သခင်ကို ငြိမ့်ခြင်း မိခဲ့ပါတယ်။
အဖြူရောင် ကော်လံလေးက အခြားအရောင် ပြောင်းသွားတဲ့ တအံ။ သခင်ကို နှမြော့ခြင်း
မကျေနပ်ခြင်း (---) ခြင်း ပေါင်း များစွာနဲ့ မေးခွန်းတွေ မေးခဲ့မိပါတယ်။ ယောဘရဲ့ သစ္စာ
တရားဆိုတာ အိမ်ယာဝင် ပုံပြင်တစ်ပုဒ်လောက်သာ ရှိခဲ့တယ်။ ခွင့်လွှတ်ပါ ကိုယ်တော်။

ဖြစ်ချင်တာတွေ ဖြစ်မလာခဲ့တဲ့ ဘဝ၊ တစ်ခုခုများ လွဲနေသလားပေါ့။ စာမျက်နှာ
တစ်ကနေ နှစ်ဆယ့်ရှစ် အထိ အခါခါ လှန်ကြည့်မိခဲ့တယ်။ မမှားဘူး အားလုံး လိုတာထက်
ပိုတယ်။ သခင် အကြံအစည်တော်ပေါ့။ စဉ်းစားမိတော့ ယောသပ်လည်း ကျွန် အဖြစ်နဲ့
ဘယ်အရောင်းစား ခံချင်ခဲ့ပါ့မလဲ။ အာပြုပုံ ကရော ဘာဖြစ်လို့ တစ်ဦးတည်းသော သားကို
ပူဇော်ဖို့ မငြင်းဆန်ခဲ့တာလဲ။ ယုံကြည်ခြင်းနဲ့ အလိုတော် လိုက်လျှောက်ခြင်း တစ်သက်တာ
ကောင်းစားချိန် သီးသန့်အတွက် ဘဲ မဟုတ်ဘူးဆိုတာ ပန်ခံပါတယ်။ ရှိသည့်အတိုင်းသာ
ဆက်၍ အသုံးပြုတော်မူပါ အရှင်။

တုနိုင်းမရတဲ့ ကိုယ်တော်ရဲ့ ချစ်ခြင်းမေတ္တာ

သန့်ရှင်းတဲ့ ဝိညာဉ်နဲ့ ပြည့်စုံတဲ့ ဘုရား အသုံးပြုတဲ့ JBC ဘုရားကျောင်းမှာ
ဖြစ်ခဲ့တဲ့ အကြောင်းအရာလေး တစ်ခုကိုဘဲ သက်သေခံပြီး လူသားတိုင်းကို ချစ်တဲ့ ဘုရားရဲ့
စုံလင်ခြင်း ချစ်မေတ္တာကို ပေးပို့လိုက်ပါတယ်။

ကျွန်မဟာ မိရိုးဖလာ ခရစ်ယာန်ဆိုတဲ့ ဘုရားကို
မသိတဲ့ သောကများစွာ ပူလောင်မှု များစွာနဲ့ ဖြတ်ကျော်ခဲ့ရတာ
နှစ်ပေါင်း မနည်းတော့ပါဘူး။ တဖြည်းနှစ်က ၂၀၁၃၊ ၃ လပိုင်းမှ
စပြီး ၄လပိုင်း ငါ့မွေးနေ့ ရောက်တော့မယ်ဆိုတဲ့ ကောင်းတဲ့စိတ်
ဝင်လာပြီး၊ မွေးနေ့ရက် ၁ပတ် ၁ခါ အစာရှောင် ဆုတောင်းခဲ့တယ်။
ကြားရက် အိစတာဆန်းဒေး မရောက်ခင် တစ်ရက်မှာ ဘုရားကျောင်း အစီစဉ်ရှိတာနဲ့
ရောက်ခဲ့ တယ်။ သင်းအုပ် ဆရာတော် ကနေပြီး ခရစ်တော် ကားတိုင်ပေါ် အသေခံ
ရမည့်နေ့ မနက်ဖြန်နေ့ ဖြစ်တဲ့အတွက် အားလုံးကို တိုက်တွန်းပြီး အစာ တစ်ပါတ် ရှောင်ခိုင်း
ထားတယ်။ ဒါနဲ့ ကျွန်မလည်း ဆရာစကားကို နားထောင်ပြီး အစာရှောင်ခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီ
အချိန်မှာ ကျွန်မဟာ Youtube ထဲမှာအမြဲတမ်း ရုပ်ရှင်တွေဘဲ ကြည့်တိုင်း ဆရာတစ်ဦး
ပုံက အမြဲတမ်း ပါပါလာတာနဲ့ ကျွန်မ ဖွင့်ပြီး နားထောင်ကြည့်ခဲ့မိပါတယ်။ ကျွန်မရဲ့
နှလုံးသားကို စွဲကိုင်သလို ခံစားရပြီး ကျွန်မရဲ့ ဖာနာ အညှိုးထားမှု၊ ကလဲ့စား ချေမှု၊ ခွင့်
မလွှတ်တတ်တဲ့စိတ်၊ မကောင်းတဲ့အရာ မှန်သမျှကို စပြီး ဘုရားသခင် စွဲထုတ် ပေးခဲ့တယ်။
အဲဒီ အချိန်က စပြီး ကျွန်မဟာ ခန္ဓာ၊ စိတ်၊ ဝိညာဉ် သုံးပါး စလုံးကို ဘုရားလက်ထဲ အပ်နံ

လိုက်ပြီး ကိုယ်တော် ကျွန်ုပ်အပေါ် ကောင်းမြတ်ခြင်းကို ၂၀၁၅ (ကျွန်မ မြန်မာပြည် ပြန်ဖို့ စီစဉ်ထားသည်) ကျရှင် ဘုရား ကျောင်းမှာ သက်သေ ခံမယ်။ ဘုရား ဖြစ်စေချင်တဲ့ အလုပ်ကို လုပ်မယ်လို့ ကတိ ပေးခဲ့ တယ်။ ကျွန်မရဲ့ မွေးနေ့ လေးလပိုင်း ဆယ့်ရှစ်ရက်နေ့ ရောက်တော့ ဘုရားဟာ ကျွန်မရဲ့ အိမ်ရှင်ပဲ ရဲ့ နှလုံးသားကို ထိတွေ့ပြီး ရွှေဟမ်းချိန်း တစ်ခုကို ပေးခဲ့တယ်။ ပြီးတော့ ဘုရားသခင်က အိမ်ဘေးက (တရုတ်) လင်မယား အိမ်မှာ တောင်ပေါ်က ချင်း ဆရာကြီး တစ်ယောက် ကို (သေတော့မည့် ဘဝမှာ စရစ်တော်နဲ့ တွေ့ပြီး လူ့ဘဝမှာ အမှုတော် ဆောင်တဲ့ ဆရာကြီး) ပို့ဆောင်ပြီး ကျွန်မ သက်သေခံခွင့် ရခဲ့ပြီး၊ သန့်ရှင်းတဲ့ ဘုရားရဲ့ ရိညာဉ်နဲ့ လက်တင် ဆုတောင်းပေးခဲ့တယ်။ ပြီးတော့ ဘုရားက ကျွန်မကို ငါးလပိုင်းမှာ မြန်မာပြည် ပြန်ပြီး သက်သေခံခွင့် ပေးခဲ့တယ်။ ဒါပေမဲ့ ကျွန်မဟာ ရသမျှ လစာအကုန် အိမ် ကို ပို့ရတဲ့ အတွက် ပိုက်ဆံ မရှိဘူး မသွားနိုင်သေးဘူး။ ပိုက်ဆံပေးရင် သွားမယ် လို့ အထွန် တက်ခဲ့တယ်။ ဒီလိုနဲ့ ကျွန်မ နေ့တိုင်း တရားဟောတာ ကြည့်ရှင်းနဲ့ ကိုယ် တော်ဟာ သူ့ရဲ့ မေတ္တာတွေနဲ့ အမြဲ နှစ်သိမ့် ပေးခဲ့တယ်။ ကျွန်မ လဲကျတော့မည့် အချိန်မှာလည်း သူ တူမ ပေးခဲ့တယ်။ ကျွန်မ မကျန်းမာတဲ့ အချိန်တွေမှာ ဆေး သောက်စရာ မလိုဘဲ ကျန်းမာ စေခဲ့ တယ်။ ကျွန်မရဲ့ နှလုံးသားထဲက ဖြစ်ချင်တဲ့ ခံစား ရတဲ့ အခါမှာလည်း သူ ကူညီခဲ့တယ်။

၂၀၁၄ခု နှစ် ၄လပိုင်းမှာ ကျွန်မ မွေးနေ့ မတိုင်ခင် ၁ပတ် ကျွန်မ အစာရှောင် ဆုတောင်း ခဲ့ပြီး နောက်ဆုံးရက် ၇ရက်နေ့ တနင်္ဂနွေနေ့မှာ ကျွန်မ ဘုရား ကျောင်းကို ရောက်ခဲ့ ပါတယ်။ (ကိုယ်တော်ဟာ ကျွန်မကို ကျမ်းစာ ဖတ်ရင် သွန်သင် တယ်။ သင်းအုပ် ဆရာ ကနေ တစ်ဆင့် စကားပြော ခဲ့တယ်။ အိမ်မှာ အိမ်ရှင် မရှိရင် ကျွန်မအတွက် ဆု တောင်း ချီးမွမ်းခြင်း အချိန် ပေးခဲ့တယ်။ ဘုရားနဲ့ နီးစပ်လာတာနဲ့ သူ ကျွန်မရဲ့ အပေါ် ထား ရှိတဲ့ ချစ်ခြင်း မေတ္တာကို ပြခဲ့တယ်။) အဲဒီနေ့ ကျွန်မ ဘုရားရဲ့ စကားကို မျှော်လင့်ခဲ့တယ်။ ဒါပေမဲ့ ဘာမှ မရခဲ့ပါဘူး။ ကျွန်မရဲ့ စိတ်ထဲမှာ ဝမ်းနည်း တယ်။ ဖြစ်ချင်တော့ ကျွန်မရဲ့ ဟမ်းချိန်း ကလေး ဘုရားကျောင်းမှာ ကျပျောက်သွားခဲ့ တယ်။ ကျွန်မနဲ့ ကျွန်မ တူမက ဘုရား ကျောင်းပေါ်တက်ပြီး ရှာကြည့်မိတယ်။ သင်းထောက် တစ်ယောက်ကို တွေ့တော့ ဟမ်းချိန်း ပျောက်တဲ့အကြောင်း ပြောပြီး ပြန်လာခဲ့တယ်။ စိတ်ထဲမှာ လုံးဝ မကောင်းခဲ့ဘူး။ ကျွန်မနဲ့ ပတ်သက်တဲ့ သူကို ပြောပြ တော့ ပြန်မရနိုင်တဲ့အတွက် စိတ် ဆင်းရဲခဲ့ပြီး ဝမ်း မနည်းဖို့ နှစ်သိမ့်တယ်။ ၂ရက် လောက်နေတော့ ကျွန်မ ဘုရားကို စကား ပြောခဲ့တယ်။

"ကိုယ်တော် ဘယ်လိုဖြစ်စေချင်တယ်" ကျွန်မကိုလည်း စကား မပြောဘူး။ ကျွန်မ ဘာ ပစ္စည်းမှ မတပ်မက်တာ ကိုယ်တော် အသိဆုံးဘဲ။ ဒါပေမဲ့ ရွှေ ပျောက်ဆုံး ခြင်း၊ ငွေ ပျောက် ဆုံးခြင်းဆိုတာ လူ့လောက အနေနဲ့ ပြန်ရဖို့ဆိုတာ လုံးဝ မဖြစ်နိုင် ပေမဲ့။ ကိုယ်တော် မတတ်နိုင်တဲ့အမှု ဘာမှမရှိဘူး။ ကျွန်ုပ်နဲ့ ပတ်သက်တဲ့ သူနဲ့ လူတိုင်းကို သိစေ ချင်တယ်။ (ယုံကြည်စေချင် တယ်) ဒါမှမဟုတ် ဒီဘုရားကျောင်းမှာ သက်သေ ခံဖို့ အလို တော် ရှိသလား။ ရှိခဲ့ရင် ဒီပစ္စည်းလေးနဲ့ ကျွန်မကို သက်သေခံ ပေးပါလို့ တောင်းဆိုခဲ့တယ်။ ကျွန်မရဲ့ ပစ္စည်း ပြန်ရမယ်ဆိုတာ အိမ်မက် ပေးခဲ့တယ်။ ကျွန်မမှာ ဖခင် မရှိတဲ့ သမီး လေးယောက်၊ မိဘနစ်ပါးနဲ့ ညီအစ်ကို မောင်နှမ ခြောက်ယောက်နဲ့ ကျွန်မကို နားလည်ပြီး ကျွန်မနဲ့ ပတ်သက်တဲ့သူ တစ်ယောက် ရှိပေမဲ့။ ကိုယ်တော်က သူတို့ အားလုံးကို စွန့်ပြီး သူ နောက် လိုက်ခဲ့လို့ ဆိုခဲ့ရင် ဟုတ်ကို ကိုယ်တော်လို့ ကျွန်မ လိုက်သွားမယ်။ ဘာလို့လည်း ဆိုတော့ သူတို့ အားလုံးရဲ့ ချစ်ခြင်းမေတ္တာထက် ကျွန်မအပေါ် ကိုယ်တော် ထားရှိတဲ့ ချစ်ခြင်း မေတ္တာ က ပိုပြီး လေးနက်တာ ကျွန်မ သိခွင့် ခံစားခွင့် ရနေလို့ ဖြစ်တယ်။ ဒါနဲ့ ကျွန်မ အဲ့ဒီ ပစ္စည်းကို ပြန်ရခဲ့ပါတယ်။ (အသင်းတော်လူကြီး တစ်ယောက်က သိမ်းထား ပေးတာ ကြောင့်) တစ်လမှာ နှစ်ခါဘဲ ထွက်ခွင့်ရတဲ့ အတွက် နှစ်ပတ်ခြားမှာ ဘုရားကျောင်းကို ရောက်ခဲ့ပါတယ်။ ဘုရားရဲ့ ကျေးဇူး တော်ကို ချီးမွမ်းရင်း ဆုတောင်း နေချိန်မှာ မေ့ သီချင်း (ဘုရား ကျွန်မကို စတင် ပြီး စကား ပြောတဲ့ သီချင်း) ဖွင့်လာတဲ့အခါ ကျွန်မရဲ့ အပေါ် ဘုရားရဲ့ ချစ်ခြင်း မေတ္တာ ခံစား ရတဲ့အတွက် ဝမ်းနည်းဝမ်းသာ ငိုကြွေးမိခဲ့ တယ်။ ဒီ ပစ္စည်း ပြန်ရပြီး သုံးရက်ကြာတဲ့အခါ ကျွန်မရဲ့ အစ်ကို ကားတိုက်ပြီး လျော်ကြေး ပေးဖို့ ကျွန်မနဲ့ ကျွန်မ အစ်မက ကူညီရဖို့ ဖြစ်လာတယ်။ ဒါနဲ့ ကျွန်မရဲ့ ဟမ်းချိန်း ကို သူငယ်ချင်း တစ်ယောက်ဆီမှာ ငွေယူပြီး ပစ္စည်းထားဖို့ လုပ်ခဲ့တယ်။ သူ့ ဆီကို တနင်္ဂနွေနေ့ မနက်မှာ သွား မယူခင် စနေနေ့ညမှာ ကျွန်မရဲ့ ဟမ်းချိန်း ပျောက်တဲ့ ကိစ္စကို သူ မေးတဲ့အတွက် ကျွန်မ သက်သေခံပါတယ်။ သူက အခြား ဘာသာပင် ဖြစ်တဲ့အတွက် ကျွန်မကို ဘုရားကို စွဲလန်းစွာ ယုံတဲ့အတွက် ရူးနေတာနဲ့ ဘာလို့ ဘုရား ဆီမှာ ငွေ မတောင်းဘဲ ကျွန်တော်ဆီမှာ တောင်းတာလည်း လို့ သူပြော ခဲ့ ပါတယ်။ ကျွန်မ သူ့ကို ဘာမှ မတုံ့ပြန်ခဲ့ပါဘူး။ တနင်္ဂနွေ နေ့ မနက် ခြောက် နာရီမှာ ကျွန်မရဲ့ အန်တီ (U.S.A) မှာရှိတဲ့ အဒေါ်ဟာ ဖုန်းခေါ်ပြီး ဘာ အကြောင်းထူး ရှိလည်း ဆိုပြီး မေးတော့ ကျွန်မ က ဒီကိစ္စတွေ ရှိတယ်။ ပိုက်ဆံ ဒီနေ့ သွားချေးမယ် ပြောလို့ လုံးဝ သွား မချေးယူနဲ့ ငါငို ထားတဲ့ ငွေတွေရှိတယ်။ ငါ မသုံးဖြစ်ဘူး။ ယူသုံးထားလို့က် နဲ့ အတင်းယူခိုင်းတာနဲ့ ကျွန်မ ဘုရားရဲ့ မေတ္တာစေတနာကို ချီးမွမ်း ခဲ့တယ်။ ကျွန်မ အဒေါ်နဲ့

ပြောပြီး ကျွန်မ သူငယ်ချင်း ကို ချက်ခြင်းခေါ်ပြီး ကျေးဇူးတင်တယ်။ နှင့် ဆီက မယူ ဖြစ်တော့ဘူး။ ဘုရားက ငါ အဒေါ်ကို ခေါ်ပြီး ပေးခိုင်းလို့ ရပြီးလို့ ပြောခဲ့ တယ်။ ကျွန်မ ကျွမ်းစာ ဖတ်ခဲ့တဲ့ အချိန် တုန်းက ဘုရား ကျွန်မကို စကား ပြောခဲ့တာလေးကို ကျွန်မ မမေ့ခဲ့ပါဘူး။ မေ့သီချင်း "ကျွန်ုပ် မဖုံလင်တာကို သိရဲ့နဲ့။" ဆိုတဲ့ သီချင်းမှစပြီး ဘုရား က ကျွန်မကို စကား ပြောလာခဲ့တယ်။ တစ်ခါမှ မခံစားဘူးတဲ့ ခံစားခြင်းနဲ့ ကျွန်မ ငိုကြွေး ပြီး ဘုရားကို ပဲနံ့ရ တောင်းပန်ပြီး အဲ့ဒီ ရွှေဟမ်းချိန်းကို ရောင်းမယ်လို့ ဆုံးဖြတ်ခဲ့တယ်။ ငါးလပိုင်း ကုန် ကျွန်မ မြန်မာပြည်ကို စိတ် ပေါ့ပါးစွာနဲ့ ဘုရားရဲ့ ပို့ ဆောင်မှုကြောင့် ပြန်ရောက်ခဲ့တယ်။ ဘုရားက ကျွန်မရဲ့ ဟမ်းချိန်း ရောင်းစရာ မလိုဘဲ ငွေကြေး အားလုံးကို ပြင်ဆင်ပေးခဲ့တယ်။ အဲ့ဒီ အချိန်က စပြီး ကျွန်မဟာ ၂၀၁၄၊ ၂၀၁၅၊ ၂၀၁၆၊ ၂၀၁၇၊ ၂၀၁၈၊ ၂၀၁၉၊ ၂၀၂၀၊ ၂၀၂၁၊ ၂၀၂၂၊ ၂၀၂၃၊ ၂၀၂၄၊ ၂၀၂၅ နှစ်တို့အတွက် ကျွန်မဟာ သာသနာ သက်သေခံ ခြင်းများစွာနဲ့ ပြန်ခဲ့တာ သုံးခေါက် ရှိခဲ့ပါပြီ။ ကျွန်မ ယခုအိမ်မှာ အလုပ်လုပ်တာ ၇လ ပိုင်းမှ ဂုဏ် ရှိခဲ့ပေမဲ့ ကျွန်မ မြန်မာပြည် အလည်ပြန်ခဲ့တာ ၅ခေါက် ရှိခဲ့ပါပြီ။ ဘုရားရဲ့ ကျေးဇူးတော် သက်သက် ပါဘဲ။

အမှန်ပြောရရင် ဒီလောက်ကြီးမြတ်တဲ့ ကျမ်းတတ် လူ တွေ အားလုံးရဲ့ ရှေ့မှာ ကျွန်မလို အငယ်ဆုံးလူက သက်သေခံဖို့ ဆန္ဒမရှိဘူး။ ဒါပေမဲ့ ကျွန်ုပ်ရဲ့ အလိုအတိုင်း မဟုတ်ဘဲ ကိုယ်တော်အလိုတော်အတိုင်းပါတဲ့လို ပြောခဲ့တယ်။ ၂၀၁၅ မှားများ ရသောသူ မပျံ၊ နှည်းနှည်းရသောသူ မလို ဟူသော ကျမ်းစကား နဲ့ အညီ မျှတခြင်းတရား... ဟုတ်ပါတယ်။ ကျွန်မမှာ မရှိပေမဲ့ လိုအပ်မှု မရှိအောင် ဘုရား ဖြည့်ဆည်း ပေးခဲ့တယ်။ အဲဒီ ဟမ်းချိန်းကလေးက ကိုယ်တော် ပေးခဲ့တာ ဖြစ်တဲ့ အတွက် သူ ဆုံးရှုံးခွင့် မပေး ခဲ့ပါဘူး။ ကိုယ်တော် မေတ္တာ ကျွန်မမှာ မရှိခဲ့ရင် ဒီလောက ကြီးမှာ ရပ်တည်နိုင်ဖို့ မဖြစ်နိုင်ပါဘူး။ ကျွန်မရဲ့ အတောင့်တဆုံး အရာဟာ လောက အရာထက် ကိုယ်တော်မေတ္တာပါဘဲ။ ကိုယ် တော် ကို အကြိမ်များစွာ စွန့်ပစ်ခဲ့ ပေမဲ့။ ကိုယ်တော် ကျွန်မကို မစွန့်ပစ်ခဲ့ဘူး။ နားလည် မှု ချစ်ခြင်းမေတ္တာနဲ့ သူ့ဘဝထဲကို သူ့ကို ချစ်တတ်လာတဲ့အထိကို သွန်သင် ပေးခဲ့ တယ်။ ယခု ကျွန်မ ကိုယ်တော်ကို ရရှိခဲ့တာ ၁နှစ်ကျော်ဘဲ ရှိပါသေးတယ်။ ကိုယ်တော် အတွက် ပြန်လည်ပေးဆပ် သက်သေခံ၊ မေတ္တာဝေမျှ ပေးနိုင်ခဲ့တယ်။ အရာအားလုံးဟာ ကိုယ်တော် မေတ္တာ သက်သက် ပါဘဲ။ ကိုယ်တော်ရဲ့ ကျေးဇူးတော်မှတစ်ပါး ကျွန်ုပ်မှာ အခြားမင်္ဂလာ မရှိ ပါဘူး။ ကျွန်ုပ်မှာ ဝါကြားစရာဆိုလို့ ကိုယ်တော်ရဲ့ ချစ်ခြင်းမေတ္တာဘဲ ရှိပါတယ်။ အဲဒီ အတွက် ကျွန်ုပ်အတွက် ပြည့်စုံတယ် JBC ဘုရားကျောင်းမှာ ဘုရားရှိခိုး ရတဲ့အတွက် ဘုရားကို ကျေးဇူးတင်တယ်။ ဘာလို့လဲ ဆိုတော့ ဘုရားရဲ့ သန့်ရှင်းတဲ့ ဝိညာဉ် တော် တည်ရှိရာ နေရာ ဖြစ်တဲ့အတွက်ကြောင့်ပါ။ ကျွန်မ အတွက်တော့ အလကား ပြန် သွား ရတာ မရှိခဲ့ပါဘူး။ ဆရာတော်၊ ဆရာ၊ ဆရာမများနှင့် အသင်းသူ၊ အသင်းသား အားလုံး ကိုလည်း ဘုရားသခင်ရဲ့ ဘုန်းထင်းရှားဖို့ရန်အတွက် သာ၍ အသုံးပြုပါ။ ကောင်းကြီး ပေးပါစေလို့ ကျွန်မ သခင်ယေရှုရဲ့ နာမကို အစိုပြု၍ ဆုတောင်း ပေးနေပါ တယ်။ ကိုယ်တော်ဟာ ကျွန်မအပေါ် ဂတိသစ္စာတရားနဲ့ ပြည့်စုံစေခဲ့သလို၊ ကျွန်မ ဘက် ကလည်း ကိုယ်တော်အပေါ် ဂတိပေးခဲ့တာကြောင့် သက်သေခံ မေတ္တာ ဝေမျှ လိုက် ပါ တယ်။ ကိုယ်တော်ရဲ့ အမှုတော်ကို တစ်ဖက်တစ်လမ်းက ပြန်လည်ပေး ဆပ်ခွင့် ပေးတဲ့ အတွက် ကိုယ်တော်ရဲ့ နာမတော်ကို ကျွန်ုပ်အစဉ် ချီးမွမ်းပါတယ်။ ဟာလေလုယာ ကိုယ်တော်ရဲ့ ဘုန်းတော် နာမတော်၊ ကမ္ဘာ အဆက် ဆက် တည်ပါစေ။ ။ အာမင်။

ဘဏ္ဍာ အံ့ ဟိုဟို-ခခ

န ညီမလေးသို့ပေးစာ(သို့) ဘဏ္ဍာနှင့်ပါဝါ - ၁၁ Little Lamb



မင်္ဂလာ နှစ်သစ်ပါ ကလေးရေး၊ မကောင်း မသင့်တဲ့ အမင်္ဂလာ တွေဟာ နှစ် တောင်း မှာ ကျန်ခဲ့လို့ ဟာလေလုယာလို ဘုရားရှင် ဂုဏ်တော် ကို ချီးမွမ်းကြပါဖို့ ကွယ်။ ၂၀၁၃ ဟာ တကယ် မင်္ဂလာရှိတဲ့ နှစ်ဘဲ ကလေးရေး ဘာကြောင့် လည်း ဆိုတော့ ညီမလေး စဉ်းစား ကြည့်။ မမတို့ဟာ စင်ကာပူမှာ အလုပ် လာလုပ်တာ အခွန် ဆောင်စရာ မလို တော့တဲ့အပြင် အခု တနင်္ဂနွေနေ့တိုင်း အားလပ် ရက် အဖြစ် အစိုးရက တရားဝင် ကြေငြာ လိုက်ပြီးလို့ ကြားတယ်ကွယ်။ ဘယ်လောက် ကောင်း လိုက်တဲ့ ကောင်းကြီး မင်္ဂလာလည်း ဆိုတော့ ရေတွက်လို့ ချီးမွမ်း လို့တောင် မကုန် နိုင်ဘူးကွယ်။ ကောင်းကြီးပေးသော ဘုရားရှင် သာ၍ ဘုန်းကြီးပါစေ အာမင်။ ဒါနဲ့ပဲ မမက စဉ်းစားမိတယ်။ ၂ရက် လောက်တော့ အချိန်ပိုင်း အလုပ် လုပ်မယ်ပေါ့။ အဲဒီမှာပဲ မမကို ချစ်တဲ့ သခင်က ဒီစာရေးဖို့ စေခိုင်း တော့ တာပါပဲ။ တစ်ကယ်တော့ အချိန်ပိုင်းအလုပ် ဆိုတော့ ကောင်းတာပဲ။ ပိုက်ဆံ ပိုရမယ် ပိုက်ဆံ ပိုရရင် အိမ်ရဲ့ လိုအင်တွေ ဖြည့်ပေးနိုင်မယ်။ ဒါမှမဟုတ် ပိုက်ဆံ မြန်မြန် စုမိပြီး အိမ် မြန်မြန် ပြန်နိုင်မယ် မဟုတ်လား။ ဒါမှမဟုတ် ကိုယ်လိုချင်တာ၊ ဝယ်လို့၊ လုပ်လို့ ရမယ်။ ပျော်စရာ ပဲနော်။ ပြီးရင် အလုပ်လုပ်တာပဲ အချိန်ဖြုန်းတာလည်း မဟုတ်။ ပျင်းရိတာလဲ မဟုတ်။ မကောင်းမှု ပြုနေတာလဲ မဟုတ်နဲ့ ဆင်ခြင် ပေးစရာ တော့ အများသား ကလေး ရေ။

မမတို့ကို ချစ်တဲ့ သခင် ကတော့လေ ဒီလို စဉ်းစေချင်တယ်ကွယ်။ ညီမလေး ရေ သေချာ နှလုံးသား ဖွင့်ပြီး ဖတ်နေ၏။ ဘာကြောင့်လည်း ဆိုတော့ တစ်ဖက်က စွမ်းအား များတဲ့ ပိုက်ဆံ(သို့) ငွေနဲ့ ပြိုင်ဆိုင်ရမှာမို့လေ။ သခင်ကလေ တစ်ခြား ရက်တွေမှာ အချိန်ပိုင်း အလုပ်လုပ်တာကို အပြစ်မဆိုပါဘူးကွယ်။ ဒါပေမဲ့ ညီမလေး အချိန်ပိုင်း အလုပ် လုပ်တဲ့ ရက်ဟာ ဘာရက်လည်း ဆိုတာ သေချာ သတိ ပြု မိဖို့ လိုတယ်ကွယ်။ တနင်္ဂနွေနေ့ဆိုတာ သေချာ သတိပြုမိဖို့ လိုတယ်။ တနင်္ဂနွေ ဆိုတာ ဘုရားရှင်ကို တစ်ညတစ်ညတည်း ချီးမွမ်း ကိုးကွယ်ရမယ့် နေ့လေ။ ခြောက်ရက် လုံးလုံး ကောင်းကြီးတွေ လုံလောက်စွာ ချပေး ပြီးလို့ မုန့်ရက်နေမှာ ကျေးဇူးတင်တဲ့ အနေနဲ့ သူ့သားသမီးတွေစုဝေးပြီး မိတ်သဟာယဖွဲ့ စေချင်တာ ဟိုး ငယ်ငယ် ကတည်းက မမတို့ သိပြီးသားပါကွယ်။ ဒါပေမဲ့ ညီမလေးက သခင် အလိုကို နား မလည်ဘဲ အလုပ်လုပ် နေရတာကို သခင်က သနားသတဲ့ကွယ်။ သူက ညီမလေး ကို အသက်ပေးပြီးတောင် ချစ်ခဲ့တာ မဟုတ်လား။ သခင် သက်တော် စွန့်ခဲ့လို့ ဝိမ္မာန တော် အတွင်းခန်းက ကန့်လန့်ကာလည်း နှစ်ခြမ်းကွဲသွားတာ သူနဲ့ လူတိုင်း မိတ်သဟာယ ဖွဲ့နိုင်ဖို့ အတွက်ပေါ့ တလေးရေး။

သူ့ကို လာရောက် ကိုးကွယ်သည် ဖြစ်စေ၊ မကိုးကွယ်သည် ဖြစ်စေ သူက ညီမလေးကို အရမ်း ချစ်တယ်ဆိုတာ မမေ့နဲ့ ကလေးရေး။ ချစ်အားကြီးလို့ ဒီစင်ကာပူ နိုင်ငံကို ပို့ဆောင် အလုပ်လုပ် စေတာပေါ့ကွယ်။ ဒါဟာ လုံလောက်တဲ့ ကောင်းကြီး ပဲပေါ့။ ဒါ့အပြင် ကောင်းကြီး ထပ် ခံစားစေချင်လို့ တနင်္ဂနွေ ပါမကျန် အလုပ် ကြိုးစား နေရင်တော့ သခင်ထံက ကောင်းကြီး မဟုတ်ဘဲ စာတန်ထံက ကောင်းကြီး ဖြစ်သွား နိုင်တယ်လေ။ စာတန်ဟာ လူကို သွေးဆောင်တဲ့အခါ ငွေကို အဓိက လက်နက် အဖြစ် အသုံးပြုတယ် ကလေးရေး။ ဒါကြောင့် ဆင်းရဲတဲ့ လူတွေက ငွေအတွက် ဒုစရိုက် ပြုတယ်။ ချမ်းသာတဲ့ လူတွေက ငွေအားနဲ့ ဒုစရိုက်မူတွေ ပြုကြတယ်ကွယ်။ ငွေဟာ လူ့သည်းခြေအကြိုက် ဖြစ်လို့ ငွေကြောင့် အရာရာ ဖြစ်နိုင်တယ်လို့ လောကီသား တွေက ထင်တတ်တယ်ကွယ်။ ဒါပေမဲ့ မမတို့က ကောင်းကင်နိုင်ငံသား မဟုတ်လား။ ဒါပေမဲ့ အဲဒီ ငွေကို မရှာဘူးလို့ မဆိုဘူးနော်။ အဲဒီငွေဟာ ဘုရားထက် မကြီးဖို့ အရေး ကြီးတယ်ကွယ်။ မမတို့ ကိုးကွယ်တဲ့ ဘုရားဟာ အရာအားလုံးကို တတ်စွမ်းနိုင်တာ ညီမလေး သိပါတယ်။ အဲဒီ အသိကို အသာ ခေါက်ချိုးပြီး ငွေကို သခင် နေရာ မပေးမိ ပါစေနိုင်ကွယ်။ ပြီးတော့လေ သခင်က ညီမလေးကို အလွန် ချစ်တယ်ကွယ်။ ဒါပေမဲ့ သခင်ရဲ့ အချစ်ကို အခွင့်ကောင်း မယူမိစေနဲ့နော်။ ချစ်လွန်း အားကြီးတော့ ဒီအတိုင်း တော့ ပစ်မထားဘဲ ဆုံးမ တတ်တယ်ကွယ်။ နောင်တနဲ့ တိုးဝင်မည့် အချိန် အတိုင်း အတာ တစ်ခုကိုတော့ သူတောင့်နေတယ်။ အချိန်လွန်ရင်တော့ သူက ဆုံးမတော့ တာဘဲ။

ဥပမာ- မသွေးဘဲ ထားတဲ့ ဓား၊ သုံး မရဘဲ လွှင့်ပစ် လိုက်ရတတ်တယ်လေ။ သခင်က မမတို့ကို မပစ်ရက်လို့ သွေး မှာဘဲ။ ဒါကို ဆုံးမတယ်လို့ ခေါ်တယ်။ ထက် စေချင်လို့လေ။ တုံး နေရင် စာတန် ကျော့ကွင်းတွေကို ဘယ်လို ဖျတ်တောက် နိုင်မှာလဲ။ ထက်တဲ့ ဓား ပြန်ဖြစ်ဖို့ အသွေး ခံရရင် တော်တော် နာကျင်တယ်ဆိုဘဲ။ နည်းနည်းဘဲ သံချေးတတ်ရင် နည်းနည်းဘဲ အသွေး ခံရပြီး များများ သံချေး တက် နေရင် များများ အသွေးခံရမှာ ဖြစ်တယ် ကလေးရေး။ ဒီသဘော သဘာဝကို ညီမလေး နားလည်ဖို့ မမ မျှော်လင့်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် သံချေး မတက်ခင်၊ သခင် ခေါ်သံ ကြားပြီး သခင်ရင်ခွင်ထဲ တိုးဝင် ကြဖို့ ကွယ်။ သခင်ရဲ့ချစ်ခြင်းကို နားလည်တဲ့ ညီမလေး ဖြစ်စေဖို့ မမ ဆုတောင်း လိုက်ပါ တယ်ကွယ်။

ချစ်ခြင်းအားဖြင့် - Little Lamb



ယခုကျွန်ုပ်တို့ယုံကြည်ကြီးစားသောဘုရားသည် အဘယ်ဘုရားမျိုးနည်း။

ဆယ်မြူရယ်စိုးလွင်၊ ဗျာဒိတ်ကျမ်း ဝးစ တွင်ဘုရားသခင်၏ ဖြစ်ခြင်းကို ကိုယ်တော် တိုင် ဖွင့်ပြ တော်မူထားသည်မှာ “ငါသည် အာလဖ ဖြစ်၏။ ဩမေယလည်း ဖြစ် ၏ဟု အနန္တ တန်ခိုးနှင့် ပြည့်စုံတော်မူ၍ အတိတ်၊ ပစ္စုပ္ပန်၊ အနာဂါတ် ကာလ အစဉ် ရှိတော်မူသော ထာဝရ အရှင် ဘုရားသခင်” ဖြစ်သည်ဟူ၍ ဖော်ပြထား သည်။ ဓမ္မ ဟောင်းကျမ်း တွင် ဘုရားသခင်အား အရာခပ်သိမ်းနှင့်အတူ ကမ္ဘာ ကြီး ကို ဖန်ဆင်းရှင် အဖြစ် မြင်တွေ့နိုင်သည်။ (က ဝး၁-၁၃) အစွရေးလူမျိုးများ အံ့ဂုတ္တု ပြည် မှ ထွက်သောအခါတွင်လည်း ပင်လယ်နီကို နှစ်ခြမ်းခွဲကာ ခေါ်ထုတ် တော်မူခဲ့ သလို (ထွက် ၁၄း၂၁-၂၉) အစွရေးလူမျိုးတော်များ ဘုရား သခင်ကို နာခံ၍ ယေရိခေါ မြို့ရိုးကို (၇) ရက် လှည့်ပတ်ကာ ခိုင်ခံ့လှသော မြို့ရိုးကို မြိုချ ဖျက်စီး ခဲ့သည်။ (ယောရှု ၆း၁-၂) အာမောရီလူတို့နှင့် စစ်တိုက် သောအခါတွင် ယောရှု၏ ဆုတောင်းခြင်းကို နားညောင်းတော်မူ၍ နေနှင့်လ ကို ရပ်တန့်စေခဲ့သော ဘုရားပင် ဖြစ်သည်(ယောရှု ၁၀း၁၂-၁၄)။

ဓမ္မသစ်ကျမ်းတွင် ယေရှုခရစ်တော်သည် အနန္တ တန်ခိုးရှင်၏ သား တော် ဘုရား၊ သေခြင်းမှ ထမြောက်တော်မူသောအရှင် (ယော ၁း၁၇-၃၇)။ နာ

မကျန်း သောသူကို ကျန်းမာခြင်းအခွင့်ပေးသောအရှင် (မ ၄း၂၃-၂၄)၊ စက္ခု နှစ်ကွင်း အလင်း မရ သူများကို အမြင်အာရုံပေးသောအရှင် (ယော ၉း၆-၁၁) နှင့် ခြေဆွဲ သော သူများ ကို လမ်းလျှောက်စေရန် အကောင်းပကတိ ဖြစ်စေ တော်မူသော အရှင်အဖြစ် ဖော်ပြ ထားသည်။ မှောင်မိုက် ဝိညာဉ်ဆိုးတို့ကိုလည်း တခဏခြင်း နှင်ထုတ်သော အာဏာ ရှိတော် မူသည်သာမက (မာ ၅း၁-၂၀) မုန့်ငါးလုံးနှင့် ငါးနှစ်တောင် အားဖြင့် လူပေါင်း ၅၀၀၀ တို့လုံလောက်အောင် ကျွေးတော်မူသည် (မာ ၆း၃၄-၄၄)။ ထိုမျှမက မိုး ခြေ ရေလောက၊ သတ္တဝါ လောကနှင့် မျက်မြင်ရသော ရူပအရာ၊ အရူပ အရာ စသော လောက သုံးပါး လုံးကို အစိုးရတော်မူသောအရှင် ဖြစ်ကြောင်းကို မိုးသက် ရေပြင် အား ငြိမ်သက် စေရန် အမိန့်ပေးခြင်းဖြင့် ဦးစွာပြုတော်မူခဲ့ပါသည်။ (မာ ၄း၃၅-၃၉)

ထို့ကြောင့် အနန္တမေတ္တာတော်ဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့တို့ ချစ်တော်မူသော ကြောင့် ကောင်းသော ဆုလာဒ်များဖြင့် ပေးတော်မူသော ထိုအနန္တ ဘုရားသခင် တို့ ယုံကြည် ကိုးစား ရပေမည်။ “သားသည် မုန့်တို့ တောင်းလျှင် မိမိ သားအား ကျောက် တို့ပေး မည်သူ။ ငါးကို တောင်းလျှင် မြွေတို့ပေးမည်သူ တစ် တ ယောက် မျှ သင်တို့တွင်ရှိသ လော။ သင်တို့သည် အဆိုးဖြစ်လျက်ပင် ကိုယ်သား တို့အား ကောင်းသောအရာတို့ ပေးတတ်လျှင်၊ ထိုမျှမက ကောင်းတင်ဘဲ၌ ရှိ တော်မူသော သင်တို့ အဘသည် ဆုတောင်းသော သူတို့အား၊ ကောင်းသော အရာကို သာ၍ ပေးတော်မူမည် မဟုတ်လော” ဟူ၍ မိန့်တော်မူ ထားသည့် အတိုင်း (မ ၅း၉-၁၁) မေတ္တာရှင် ဘုရားသခင်က ကျွန်ုပ် တို့အား ကောင်းသော အရာ များကို ပေးသနား တော်မူ လိုသည်။

ကြီးမားလှသော အဂါပေ မေတ္တာတော်ဖြင့် ကျွန်ုပ် တို့ အဖို့ ပေးခဲ့ ပါသည်။ ထို့ကြောင့် အခြား အရာ ကို ပေးတော်မူရန် စိတ်တော် မမိုဘဲ နေမည် လား။ ဟေဇာယ ၅၃း၅-၆ တွင် “ထိုသူသည် ငါတို့၏ လွန်ကျူးခြင်း အပြစ် များကြောင့်၊ နာကျင် စွာ ထိုးခြင်း၊ နှိပ်စက်ခြင်းကို ခံရလေ၏။ ငါတို့၏ ငြိမ် သက်ခြင်း ချမ်းသာကို ဖြစ်စေ သော ဆုံးမခြင်းသည် သူ့အပေါ်သို့ ရောက်၍၊ သူ ခံရသော ဒဏ်ချက်အားဖြင့် ငါ တို့သည် အနာပျောက်လျက် ရှိကြ၏။ ငါတို့ ရှိ သမျှသည် သိုး ကဲ့သို့ လမ်းလွဲ လျက်၊ ကိုယ့် လမ်းသို့ အသီးသီး လိုက်သွား ကြသည်ဖြစ်၍ ထာဝရဘုရားသည် ခပ်သိမ်း သော ငါတို့၏ အပြစ်များကို သူ့ အပေါ်၌ တင်တော်မူ၏” ဟူ၍ ဖော်ပြ ထားသည့် အတိုင်း ဘုရားရှင်သည် ခရစ်တော် အားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ အတွက် ပြင်ဆင် ပေးတော်မူ ခဲ့သည်မှာ သေခြင်း မှ အသက်ရှင်ခြင်း၊ နာမကျန်း မှ ကျန်းမာပျော်ရွှင်ခြင်းတို့ပင် ဖြစ်သည်။

အသက်ရှင်တော်မူသော ဘုရားသခင်က ကျွန်ုပ်တို့အတွက် အရာရာ တွင် အကောင်းဆုံးနှင့် ကောင်းကျိုး ကိုသာ လုပ်ဆောင်ပေးတော်မူသည်ကို သိ ၍ ယုံကြည် ဆက်ကပ်သော ဘုရားသားသမီးတိုင်းတို့ အတွက်ခက်ခဲမှု၊ နောက် ယှက်မှု များ တွေ့ကြုံရသော်လည်း စိုးရိမ်ပူပန်ခြင်း၊ ဗသက ပရိဝေဒ မရှိဘဲ ထို အစား ကျေး ဇူးတော်ကို ချီးမွမ်းခြင်းအားဖြင့် ဝမ်းမြောက်စွာ ဆုတောင်းပေမည်။

ထိုအရာသည်ကား “ဘုရားသခင်ကို ယုံကြည်ခြင်း” ပင်ဖြစ်သည်နှင့် အညီ ထိုသို့သော ယုံကြည်ခြင်း မျိုးအတွက် ဘုရားသခင်သည် နှစ်ထောင်း အားရ ဖြစ်ကာ ယုံကြည်ခြင်းနှင့် အညီ အဖြေ ပေးခြင်းအားဖြင့် တည်ရှိတော် မူကြောင်းကို ထင်ရှား ပြတော် မူ၍ သူ၏ ဘုန်းတော်ထင်ရှားရန် ခွင့်ပြု တော် မူခြင်း ဖြစ်သည်။ ။ ဆယ်မြူရယ်စိုးလွင်



အချစ် (သံယောဇဉ်နော်၊ ပုသိမ်) အချစ်နှင့် ပါတ်သက်ပြီး အချစ်သုံးမျိုး အကြောင်းကို လေ့လာရအောင် ပိတ်ဆွေတို့။ (၁) တိရိစ္ဆာန် တွေရဲ့အချစ်။ Animals တွေရဲ့ အချစ်ဟာ အနစ်သာရ မရှိလှပါဘူး။ အခု ချစ်ကြ မယ်။ ပြီးရင် ရန်ဖြစ်ကြမယ်။ ဒါကြောင့်လည်း တွေထွေထွေလေး မပြောတော့ ပါဘူး။ (၂) လူတွေရဲ့အချစ်။ လူတွေရဲ့ အချစ်ကို နှစ်မျိုး ခွဲခြားထားပါတယ်။ (က) သူ ငယ်ချင်း တွေရဲ့ အချစ် (၅၂၈) လို့ ခေါ်ပါတယ်။ သူငယ်ချင်းကောင်း ဆိုတာလည်း

အင် မတန်မှ ရှားလှပါတယ်။ ဒါကြောင့် သူထက် မြင့်တဲ့ အချစ် ဖြစ်တဲ့ မိသားစု ဆွေမျိုး တွေရဲ့အချစ်ကို လေ့လာရအောင်။ (ခ) ၁၅၀၀ လို့ခေါ်တဲ့ ချစ်သူသမီး ရည်းစားတွေရဲ့အချစ် ကို လေ့လာရအောင်။ သူက Animals တွေရဲ့ အချစ်နှင့် သူငယ်ချင်း တွေရဲ့ အချစ်ထက် နည်း နည်း သာ ပါတယ်။ ဒါပေမဲ့ လူသားတွေ ဖြစ်တဲ့အတွက် တစ်ယောက်နှင့် တစ် ယောက် ဘယ်လောက်ဘဲ ချစ်ချစ်။ ဒုက္ခ အခက်အခဲနှင့် ကြုံလာ ရင် ဒီအချစ်တွေ ပျက်ပြယ် သွားတတ် ပါတယ်။ ဥပမာလေး အနည်းငယ်နှင့် လေ့လာ ရအောင်။ တစ်ခါတုန်းက ချစ်သူနှစ်ဦးရှိပါတယ်။ တစ်ယောက်နှင့် တစ်ယောက် အရမ်း ချစ်ပြီး ဘယ်လို ဒုက္ခပြုသနာ အခက်အခဲဘဲ ရောက်ရောက် မခွဲတမ်း လက်တွဲ သွားမယ်

ဆိုပြီး ဂတိသစ္စာပြုကြတယ်။ တစ်နေ့မှာ တောထဲသို့ သွားနေစဉ် ကျား တစ် ကောင် ရဲ့ ရန်လို့မူနှင့် ရင်ဆိုင်ရပါတယ်။ အဲဒီအခါမှာ ယောက်ျားလေးက သူ့ချစ်သူ မိန်းကလေးကို ထားခဲ့ပြီး သစ်ပင်ပေါ်ကို ပြေးတက်သွားပါတယ်။ မိန်းကလေးမှာ ကူညီမည့်လူ မရှိဘူး။ သူ့အမေရဲ့ စကားကို ကြားယောင်မိပါတယ်။ (သမီး တောထဲ သွားလို့ ကျား အန္တရာယ်နှင့် ရင်ဆိုင်ရလျှင် မြေပြင်ပေါ်ကို လှဲချပြီး ကိုယ့်ကိုယ်ကို သေချင် ဟန်ဆောင်ရင် ကျားက လူသေလို့ ထင်ပြီး ရန် မမူတော့ဘူး) လို့ ဆိုတဲ့ စကား အတိုင်း သူ့လုပ်လိုက်တယ်။ အဲဒါနဲ့ ကျား အန္တရာယ်ကနေ လွတ်မြောက် သွား ပါတယ်။ ဒါက ဘယ်လောက်ပဲ ချစ်တယ် ပြောပြော ဒုက္ခပြဿနာနှင့် တွေ့ရင် ပြောင်းလဲ သွားတဲ့ လူတွေရဲ့ အချစ်ပါ။

(၃) အဂ္ဂိပေ လို့ ခေါ်တဲ့ အနိုင်မဲ့ ဘုရားရဲ့ အချစ်ပါ (ယော ၃: ၁၆) မှာ ဖော်ပြထားတဲ့ အတိုင်းပါပဲ။ ဘုရားသခင်ဟာ သူ့မှာ ရှိတဲ့ တစ်ပါးတည်းသော သားတော်ကို တောင် မနပြောဘဲ စွန့်လွှတ်ဆုံးရှုံးလိုက်ရတဲ့အထိ ကျွန်မတို့ လူသားတွေကို အကြွင်းမဲ့ ချစ် ခြင်း မေတ္တာတွေနဲ့ ချစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ကျွန်မတို့ လူသားတွေလည်း ဘုရား သခင်ရဲ့ မေတ္တာ စေတနာတွေကို နားလည်ပြီး သူ့ရဲ့ တစ်ပါးတည်းသော သားတော် မွေးဖွားတဲ့ လမြတ်မှာ အားလုံးဘဲ ရွှင်လန်းဝမ်းမြောက်စွာနှင့် ကြိုဆိုကြရအောင် အယောက် စီတိုင်းကို ဘုရားရှင် ကောင်းကြီး ပေးပါစေ။

(သံယောဇဉ်နော် - ပုသိမ်)

ဒီလီလူမျိုးတို့ဘယ်လိုအရာမျိုးတစုစုစားဆီးနိုင်

တစ်ခါတုန်းက အသက် ၅၅နှစ်သား အရွယ်ရှိတဲ့ ဂလင်ကန်နင်ဂမ် ဟာ မြေ ထောက် တွေကို အပြင်းအထန် စီးလောင်ခံရပြီး ဆရာဝန်တွေက လက်လျှော့ ထားလိုက် ပါတော့တယ်။ ဆရာဝန်တွေက သူ့ကို ဒုက္ခိတ အဖြစ်နဲ့ သူ့ဘဝကို ဘီးတပ် ကုလားထိုင် ပေါ်မှာ ကုန်လွန်စေလိမ့်မယ်လို့ ထင်ခဲ့ကြတာ။ "သူ ဘယ်တော့မှ လမ်းပြန်လျှောက်နိုင်မှာ မဟုတ်တော့ဘူး အခွင့်အလမ်း မရှိတော့ဘူး" လို့ ဆရာဝန် တွေက ပြောပါတယ်။

ဆရာဝန်တွေ ကြည့်ရှု စစ်ဆေးခဲ့တာ မြေထောက် တွေကို ပါ။ ဒါပေမဲ့ ဂလင်ကန်နင်ဂမ် ရဲ့ နှလုံးသား အတွင်းကို ထိုးထွင်း သိမြင် နိုင်တဲ့ နည်းလမ်းတော့ဖြင့် မရှိခဲ့ကြဘူး။ သူက ဆရာဝန် တွေရဲ့ လက်လျှော့စကားကို နားမထောင်ဘဲ လမ်းပြန် လျှောက်နိုင်ဖို့ ဆောင်ရွက် တွေ့ ပရရနဲ့ ပိန်လို့ပြီး ရဲရဲနီနေတဲ့ မြေထောက် တွေနဲ့ အိမ်ယာ ထက် လိုနေစဉ် မှာဘဲ နောက်တစ်ပတ် ငါ အိမ်ယာ ထဲနိုင် ရမယ် လို့ ခိုင်မာတဲ့ ဆုံးဖြတ် ချက် ချမှတ်ခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီအတိုင်းဘဲ သူ ဆောင်ရွက် ခဲ့ပါတယ်။ ခြံထဲမှာရှိတဲ့ ထယ်သွား အဟောင်းကြီး တစ်ခုကို ဂလင် လှမ်းပြီး ဆုပ်ကိုင်ထားတာကို လိုက်ကာတွေ့ကို ဖယ်ပြီး ပြတင်းပေါက်ကနေ ဘယ်လို စောင့်ကြည့် နေလေ့ရှိတယ်ဆိုတာကို သူ့မိခင်က ပြောပြ ပါတယ်။ လက် တဖက်စီတ လက်ကိုင် တစ်ခုစီကို ဆုပ်ကိုင်ပြီး သူ့ရဲ့ ဖုထစ် လိမ်ကောက် နေတဲ့ မြေထောက်တွေ လှုပ်ရှား နိုင်အောင် စတင် ဆောင်ရွက်ပါတော့တယ်။ မြေလှမ်း တိုင်းမှာ နာကျင်မှု တွေနဲ့ အတူ လမ်းလျှောက်တတ်ဖို့ နီးစပ်လာပါပြီ။ မကြာမှီ မြေလှမ်း စိပ်စိပ်ကလေးနဲ့ အသားကျ ပြေးစ ပြုလာပါပြီ။ သိပ်မကြာခင်မှာတော့ လျင်လျင် မြန်မြန် ပြေးနေပါတော့ တယ်။ သူ့စတင် ပြေးနိုင်ပြီဆိုတဲ့ အခါမှာတော့ ပိုပြီးတော့တောင် စိတ်ခါတ် တွေ ခိုင်မာ လာပါတော့တယ်။ " ကျွန်တော် လမ်းလျှောက်နိုင်လိမ့်မယ်လို့ အမြဲ ဘဲ ယုံကြည် ခဲ့ပါ တယ်။ လျှောက်လည်း လျှောက်နိုင်ခဲ့ပါတယ်။ အခုဆိုရင် ဘယ် အပြေး သမား ထက် မဆို ပိုပြီးမြန်အောင် ကျွန်တော် ပြေးနိုင်ပါတော့မယ်" သူ တကယ်လည်း ပြေးခဲ့ပါပြီ။



၁၉၄၃ ခုနှစ်မှာ တစ်မိုင် ခရီးကို ၄နာရီ ဖိနပ်နဲ့ ကွာရှာ စံချိန်တင်ပြီး အကြီး အကျယ်ဆုံး အပြေးသမားတစ်ယောက် ဖြစ်လာခဲ့ပါတယ်။ သူ့ကို ရာစုနှစ် အားကစား လူရည်ချွန် တစ်ယောက် အဖြစ် မက်ဒီဆင် ဥယျာဉ်မှာ ဂုဏ်ပြုခဲ့ပါတယ်။ Mary(ရှာပုံ)

ကိုယ်တော်ရှင်ဘာနဲ့ပါတ်တစ်ပါ

ရှေးဦးစွာ ဘုရားသခင်ရဲ့ ကျေးဇူးတော်ကို ချီးမွမ်းပါတယ်။ ကျွန်မတို့ ကိုးကွယ်တဲ့ ဘုရားဟာ အသက်ရှင်တဲ့ဘုရား အရာအားလုံးကို တတ်စွမ်း နိုင်တဲ့ ဘုရား ဖြစ်တယ်။ ကျွန်မ ဘယ်လိုအခက်အခဲ ပြဿနာ နှင့် ရင်ဆိုင်ရပါစေ။ ကိုယ်တော်ကို နံပါတ် တစ် ထားပြီး ဆု တောင်း ပါတယ်။ ကျွန်မ လုပ်လိုက်တဲ့ အရာဝတ္ထုတစ်ခု ပျက်စီး သွား ရင်တောင် အိမ်ရှင်ကို အရင် မပြောဘူး။ အရင်ဦးဆုံး ဘုရားဆီမှာ ဆု တောင်းတယ်။ ပြီးမှ အိမ်ရှင်ကို ပြောတယ်။ အမြဲတမ်း အိမ်ရှင် မဆု အောင်လည်း ကျွန်မကို ကာကွယ်ခဲ့တယ်။ (ဒု)ကြိမ် သက်သေ ခံခြင်းပါ။ ကိုယ်တော်ကို ကျွန်မ ဆုတောင်းခဲ့တယ်။ ကိုယ်တော်သမီး (ဒု)ကြိမ် စက်ပူကို ပြန်လာရင် - (၁) Sunday တိုင်း ဘုရားကျောင်းတက်ရဖို့၊ (၂) အိမ်တစ်အိမ်ဘဲ လုပ်ရပြီး အိပ်ခန်းရဖို့၊ (၃) ကလေးငယ် မရှိပဲ လူကြီးပဲရှိတဲ့ အိမ်ကျဖို့၊ (၄) ညီမလေးနှင့် နီးတဲ့ နေရာ ကျဖို့ ဆုတောင်း ခဲ့ပါတယ်။



(ရှင်မသဲ ၂၁: ၂၂)မှာ ယုံကြည်ခြင်းပါလျက် ပဌနာပြုလျက် ဆုတောင်း သမျှတို့ကို သင်တို့သည် ရကြလိမ့်မည်။ ကိုယ်တော်ဟာ ကျွန်မရဲ့ ဆု တောင်း သံကို တိကျစွာ အဖြေ ပေးခဲ့ ပါတယ်။ အခုဆို ကျွန်မတို့ ညီအစ်မ နှစ်ယောက် တစ်နေရာထဲမှာ နေရာကျ သည့်အပြင် အပေါ်ထပ်နှင့် အောက်ထပ်ကို ပြင်ဆင် ပေးခဲ့ပါတယ်။ ဟာလေလုယာ။ ကိုယ်တော် သမီး ဆုတောင်းချက် တိတိကျကျ အဖြေပေးခဲ့လျှင် သခင်စကားစာစောင်မှာ ဒုတိယ အကြိမ် သက်သေ ခံမယ်လို့ ဂတိပေးပြီး ကျွန်မ သက်သေ မခံဖြစ်ခဲ့ပါဘူး။ ကိုယ်တော် ရှင်ရဲ့ ကျေးဇူး တော်ကြောင့် ကျွန်မတို့ အခု ကိုယ်ပိုင်အိမ် ဝယ်နိုင်ပြီ။ ဟာလေ လုယာ ညီအစ်မ နှစ်ယောက် ပေါင်းပြီး တစ်လကို လေးသိန်း အိမ်အကြေး ဆပ်ရပါတယ်။ ကျွန်မတို့ရဲ့ အမိုးဟာ ဆီးချို ရောဂါနှင့် ခေါ်တော် မူခြင်း ခံခဲ့ရပါတယ်။ ဆီးချိုကို ကျွန်မ အရမ်း ကြောက် ပါတယ်။ တစ်နေ့ ညီမလေးဆီက သူ ဆီးသွားရင် ပုရွက်ဆိတ် တက်တယ် သူ ဆီးချို ရှိမလား မသိဘူးလို့ သမက ပြောပါ တယ်။ အမှန်အတိုင်း ပြောရရင် ကျွန်မ တော်တော်လန့်သွားပါတယ်။ သူ့မှာ ဒီရောဂါရှိခဲ့ရင် အိမ်အကြေး တစ်လ လေးသိန်း ကို ကျွန်မ ဘယ်လို ဆပ်မှာလဲ။ ညီမလေးက သူ သူငွေရဲ့ အစ်မကို ဆေး မစစ်ခင် စမ်းပြီး မေးကြည့်တယ်။ ငါ့မှာ ဆီးချိုရောဂါရှိလျှင် နင်တို့ မြန်မာပြည် ပြန်ဖို့ မှာလား။ နင့်မှာ တကယ်ရှိရင် ပြန်ဖို့မယ်တဲ့။ ကျွန်မတို့ ကိုးကွယ်တဲ့ ဘုရားဟာ အရာ အားလုံးကို တတ်စွမ်းနိုင်တယ်ဆိုတာ ကျွန်မ ယုံကြည်တယ်။ ညီအစ်မ နှစ်ယောက် သူငယ်ချင်းတွေကို ဆုတောင်းခိုင်းပြီး ကိုယ်တိုင်လည်း ဆုတောင်းတယ်။ (ရှင်မသဲ ၇: ၇) မှာ တောင်းကြလော့ တောင်းလျှင်ရမည်။ ရှာကြလော့ ရှာလျှင် တွေ့မည်။ တခါကို ခေါက်ကြလော့ ခေါက်လျှင် ဖွင့်မည် ဆိုတဲ့အတိုင်း ကိုယ်တော်ထံမှာ ကျွန်မ ယုံကြည်ခြင်း အပြည့်နှင့် ဆုတောင်း ခဲ့ပါတယ်။ ရှင်မသဲ ၉: ၂၂ မှာ ယေရှုသည် ထိုမိန်းမကို မြင်လျှင် ငါ့သမီး မမီးရိမ်နှင့် သင်၏ ယုံကြည်ခြင်းသည် သင့်၏ အနာကို ငြိမ်းစေပြီဟု မိန့်တော်မူ၏။ ထိုအနာမှစ၍ ထိုမိန်းမသည် အနာပျောက်ကင်း လေ၏။ ကိုယ်တော် မတတ်နိုင်တဲ့ အရာတစ်ခုမျှ မရှိပါ။ ကျွန်မ ဘဝမှာ တွေ့ကြုံရတဲ့ အခက် အခဲကို ကိုယ်တော် က ရှေ့ကနေ မားမားမတ်မတ် ရပ်တည် ဖြေရှင်း ပေးခဲ့တာတွေ ရေးပြရရင် ကုန်မှာ မဟုတ်ပါဘူး။ ဘယ်လိုအခက်အခဲနှင့် ရင်ဆိုင်နေပါစေ။ နံပါတ် တစ် ကိုယ်တော် ထံမှာ ဆုတောင်းပါ။ ဆုတောင်းတာလည်း ယုံကြည်ခြင်း အပြည့် နှင့် ဆုတောင်းပါ။ စိတ်နှစ်ခွ မထားပါနှင့်။ ကျွန်မရဲ့လိုအပ်ချက် ရှိသမျှကို ကိုယ်တော်က တိကျစွာ အဖြေပေးခဲ့သလို ကျွန်မက သက်သေခံမယ်လို့ ဂတိပျက်ခဲ့တာကို ကိုယ်တော်က ခါးနာခြင်း ဝေဒနာနဲ့ သတိ ပေးခဲ့ပါတယ်။ ကျွန်မရဲ့ သူငွေမ နေလို့ မကောင်းရင် ကျွန်မကို ပြောပြတယ်။ ကျွန်မရဲ့ စိတ်ထဲမှာ သူပြောပြရင် နင် မသေ နိုင်ပါဘူးလို့ အမြဲ အပြစ် ပြောမိပါတယ်။ သူငွေမ အပေါ်ထိုသို့ ပြောဆိုခြင်းကို ဒီ စာလေးနှင့်အတူ လူရှေ့ ဘုရား ရှေ့မှာ ဝန်ချတောင်းပန် ပါတယ်။ ကျွန်မရဲ့ ယခု ခါးနာခြင်း ဝေဒနာကို ကိုယ်တော် ပျောက်ကင်းအောင် ကုသ ပေးမယ် ဆိုတာ ကျွန်မ ယုံကြည် ပါတယ်။(ရှင်မသဲ ၈: ၁၃) မှာ တစ်မျိုး အား သင်သွားလော့ ယုံကြည် သည်နှင့် အညီ သင်၌ ဖြစ်စေလော့ဟု မိန့်တော်မူ၏။ ထို ခဏချင်းတွင် သူ၏ ငယ်သား သည် အနာ ရောဂါ သက်သာခြင်းကို ရောက်လေ၏။ ကျွန်မ ကိုယ်တော် အပေါ် ပျက်ကွက် ခဲ့တဲ့ ဒုတိယအကြိမ်သက်သေခံခြင်းပါ။ အယောက် စီတိုင်း ဘုရားရှင် ကောင်းကြီး ပေးပါစေ။ အာမင်။ ။ ဖိုးဆီ(ZSL)

(နာမည်) ကာတွန်း-မင်းအောင်သက်လွင်

ဟေ့ကောင် မော့ရေ သတ္တိရှိရင် ထွက်လာခဲ့ကွ။

ယောဟန် က ငါ့ဆီက ပိုက်ဆံ ရေးသွားတာ လုံးဝ ပြန်မပေးဘူး

ဟာ ဟိုမှာ ပေတရုတ် အရက်မူး နေပြီဟေ့

ဟွန်း - ကျမ်းစာထဲက လူကောင်းတွေ နာမည်ကလဲ အပြင်မှာ လူဆိုးတွေ ဖြစ်နေပါလား။ ငါ ကလေး မွေးလာမှ ကျမ်းစာထဲက ဆိုးပေ့ မိုက်ပေ့ ဆိုတဲ့ ယုဒရှကာရတ် တို့၊ ကာကုန် တို့၊ ဂေါလျတ် နာမည်တို့ မှည့်ပစ်လိုက်မယ်။

ဝန်ခံချက်။ ။ မည်သူ့ကိုမှ မရည်ရွယ်ပါ။ တိုက်ဆိုင်မှုရှိလျှင် ခွင့်လွှတ်ပါ။ (မိတ်ဆွေ တစ်ဦး၏ စိတ်ကူးအား ပုံဖော်ခြင်း ဖြစ်ပါသည်။)